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Remiss angående Slussen; begäran om förändrad 

tunnelbanesträckning och motion (2008:20) om 

alternativa lösningar för Slussenområdet 

 

Förvaltningens förslag till beslut  

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd avstår från att yttra sig över rubricerade ärenden. 

 

 

 

Maria Häggblom Christina Heglert 

Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

 

Sammanfattning 

Förvaltningen har fått ett ärende angående Slussens framtida utformning för 

yttrande. Förvaltningen påpekar att en väl fungerande kollektivtrafik är av central 

betydelse för stadsdelens invånare då det ofta är det enda alternativet för arbets- 

och rekreationsresor. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av strategiska staben. 

Ärendet  

Stadsledningskontoret har skickat en remiss till Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning. Stadsbyggnads- och fastighetsroteln har valt att föra samman 

två ärenden till en remiss;  
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1. Rådet till skydd för Stockholms skönhet (skönhetsrådet) har inkommit med 

skrivelsen ”Angående Slussen begäran om utredning av förändrad 

tunnelbanesträckning m.m.”. 

2. Motion (2008:20) om utredning av, under samrådet, inlämnade alternativa 

lösningar för Slussenområdet. 

 

Båda remisserna väcker ett antal frågor om den framtida utformningen av Slussen 

och hanteringen av området under byggperioden. 

Förvaltningens synpunkter 

Förvaltningen har tagit del av ovanstående ärenden om Slussen framtida 

utformning. 

 

Förvaltningen vill sammanhanget påpeka att kollektivtrafiken är av central 

betydelse för stadsdelens invånare. En stor del av våra invånare har 

kollektivtrafiken som enda alternativ vid arbets- och rekreationsresor vilket gör att 

trafiken även förbi Slussen är av stor betydelse. Det är därför förvaltningens 

förhoppning att trafiksituationen kring Slussen planeras noggrant för att 

störningarna ska nedbringas till ett minimum under ombyggnaden. 


